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Concept-besluitenlijst van de op maandag 11 september  2017 gehouden openbare vergadering van 

de Klankbordgroep Koersplan HG. 

Aanvang 19.30 uur; Einde 20.20 uur. 

Aanwezig zijn: 

De heer J. Nederveen      voorzitter 

 

De heren A. Meerkerk en K. Nederveen  leden 

       

De heer D. Heijkoop    burgemeester 

 

De heer R. ‘t Hoen    gemeentesecretaris 

Mevrouw A. Franken    projectleider nieuwe organisatie 

Mevrouw A. van der Ploeg   griffier 

 

Afwezig met kennisgeving: 

De heer van Rossum  

de heer W. de Ruiter  

de heer N. Verkaik    leden 

 

Belangstellenden:     3 personen 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Bericht van verhindering is 

ontvangen van de heren Van Rossum, De Ruiter en Verkaik.  

 

2. Vaststellen agenda  

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.   

 

 

3. Vaststellen concept-besluitenlijst van de openbare vergadering 

van 19 juni 2017 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

Naar aanleiding van de besluitenlijst (punt 6 stand van zaken toetreding Drechtsteden) komt de heer ’t 

Hoen terug op een openstaande vraag van de heer Verkaik. Hij stelde de vraag waarom in het 

vergelijkend overzicht stond vermeld dat dekking wordt gevonden uit de algemene reserve. Hij 

vermoedde dat dit de reserve toetreding Drechtsteden moest zijn. 

De heer ’t Hoen is dit nagegaan en de conclusie van de heer Verkaik is correct: dekking vindt plaats 

via de reserve toetreding Drechtsteden.   
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De voorzitter vraagt naar aanleiding van hetzelfde punt in de besluitenlijst of de heer M van Bijnen nog 

is uitgenodigd.  

De heer ’t Hoen antwoordt dat hij dit meeneemt bij agendapunt 6 van deze vergadering.  

 
 

4. Bespreekpunten vanuit de deelnemers  

De voorzitter concludeert dat er geen extra bespreekpunten zijn toe te voegen. 

 

 

5.  De doorontwikkeling van de lokale organisatie  

Mevrouw A. Franken, projectleider “nieuwe” organisatie, geeft een toelichting op de laatste stand van 

zaken. Ze vertelt dat na het raadsbesluit van 9 juli 2015 een groep collega’s aan de slag is gegaan 

met de doorontwikkeling van de organisatie. Ze licht de stappen die zijn gezet toe aan de hand van 

een tekening (toegevoegd aan deze besluitenlijst). Het college heeft inmiddels op 27 juni jl. het 

concept-organisatieplan vastgesteld. Op dit moment zijn er gesprekken met de OR en ligt er een 

positief advies. Er zijn nog wel wat openstaande vragen. De OR wil graag duidelijkheid over de 

consequenties voor individuele medewerkers. 

De leden stellen diverse vragen en de conclusie is dat in dit traject de verandering van de cultuur 

zwaarder doorweegt dan de structuurverandering. De activiteitenkalender die is gericht op de 

doorontwikkeling van de organisatie loopt door tot en met 2020.  

 

De voorzitter dankt mevrouw Franken voor haar uitleg en de beantwoording van de vragen. 
 

6. Stand van zaken transitie Drechtsteden waaronder invlechting, 

uittreding gemeenschappelijke regelingen Alblasserwaard-

Vijfheerenlanden en financiële stand van zaken  

De heer ’t Hoen geeft aan dat de heer Van Bijnen volgende keer aansluit als er weer een toelichting te 

geven is op basis van een document.  

Ten aanzien van de huidige mondelinge stand van zaken meldt hij dat de personele zaken 

grotendeels zijn afgerond.  

Op dit moment zijn er nog enkele plaatsingsadviezen te verwachten, maar de verwachtingen zijn 

positief. De inhoudelijke voortgang zal donderdag gepresenteerd worden in De Ontmoeting.  

 

De heer ’t Hoen rondt af met de mededeling dat er gesprekken met Avres plaatsvinden en dat in goed 

overleg wordt geprobeerd tot een gezamenlijk voorstel te komen voor de komende AB-vergadering op  

20 september.   

 

De voorzitter dankt de heer ’t Hoen voor zijn toelichting. 

 

De burgemeester meldt nog dat binnen Drechtsteden ook gewerkt wordt aan de cijfers voor de 

begroting. Het inzichtelijk maken van de financiële consequenties zal in januari of februari zijn beslag 

krijgen met een begrotingswijziging. Het streven is voor 9 oktober een volgende vergadering van de 

klankbordgroep te beleggen waarin de bijgewerkte memo wordt geagendeerd. 
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7. Communicatie 

Er zijn geen punten waarvoor afspraken gemaakt moeten worden. 

 

 

8.  Rondvraag  

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
  
 

9. Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om 20.20 uur.  
 


